

GINGIPAINT

Composition:

Tannic Acid	3.75 %
Calcium Pantothenate	0.75 %
Lidocaine HCl	1.00 %

Therapeutic Activity:

Astringent, local anaesthetic and soothing.

Indications:

- Gingipaint is indicated for the treatment of inflammations and ulcerations of mucous membranes of the mouth, throat and gums.
- It is also indicated for the temporary relief of pain, burning and itching caused by cold sores, fever blisters and aphthous.

When should not the product be used:

Gingipaint is contraindicated in patients with known hypersensitivity to any of the ingredients.

Side Effects:

In addition to the desired effects of Gingipaint, some side effects may occur during the course of treatment.

Do not take this medicine without consulting a physician before starting treatment:

If you are pregnant or breast-feeding.

To Avoid Poisoning:

1. Keep the medicine out of the reach of children.
2. If a child swallowed the medication accidentally, seek help at an emergency and take the remaining medicine with you.
3. Do not induce vomiting without consulting your physician.
4. Do not apply your medication in the dark, always read the label and make sure you are using the right medication.
5. Always notice the expiry date and never use medicines after the mentioned date.
6. Avoid exposure of the drug to excessive heat and humidity during storage.
7. Use the drug only as prescribed and do not exceed the recommended dose.

Direction for Use:

Apply Gingipaint 2-3 times daily on the inflamed area or on ulcers of the oral mucosa using the enclosed applicator.

Apply Gingipaint after meals and at bedtime.

Storage:

Store at temperature between 15-30 ° C.

Presentation:

A 10 ml bottle with the applicator.



Beit Jala Pharmaceutical Co.

81, Al-Madaress St.

P.O.Box 58

Beit Jala-Palestine

[http: //www.beitjalapharma.com](http://www.beitjalapharma.com)

1405060-3

جينجيبينت

التركيبة الدوائية:

تانيك أسيد 3.75 %
كالسيوم بانتوثينات 0.75 %
ليدوكاين هايدروكلورايد 1.00 %

الفاعلية العلاجية:

قابض، مخدر موضعيّ و ملطّف.

الاستعمالات:

- يستعمل جينجيبينت لمعالجة التهابات و تقرحات الغشاء المخاطي للفم ، الحلق و اللثة.
- يستعمل أيضا للتخلص المؤقت من الألم، الحرقة و الحكّة الناتجة عن قرحة البرد، ، نطفة الحرارة و القلاع (Aphthous).

متى يمنع استخدام الدواء:

يجب عدم استعمال جينجيبينت للمرضى الذين عندهم حساسية لأحد مركبات العلاج.

الأعراض الجانبية:

إضافة الى التأثيرات الطبية المرغوبة لجينجيبينت، قد تظهر بعض الأعراض الجانبية خلال فترة العلاج.

لا تستخدم هذا الدواء دون استشارة الطبيب قبل بدء العلاج:

عندما تكونين حاملاً أو مرضعة.

لتجنب التسمّم:

1. احفظ الأدوية بعيداً عن متناول أيدي الأطفال
2. إذا تناول طفل الدواء عن طريق الخطأ ، يجب التوجه مباشرة إلى قسم الطوارئ مع أخذ الكمية المتبقية من العلاج.
3. لا تحاول تحفيز القيء دون استشارة الطبيب.
4. لا تستخدم دواءك في الظلام و اقرأ التعليمات لتتأكد أنك تستخدم الدواء الموصوف لك.
5. تأكد دائماً من تاريخ نهاية صلاحية الدواء و لا تستخدم الدواء بعد تاريخ الانتهاء المذكور.
6. يجب عدم تعريض الدواء لدرجة حرارة عالية أو رطوبة عالية خلال فترة التخزين.
7. استخدم الدواء حسب الوصفة فقط ولا تتجاوز الجرعة الموصوفة.

طريقة الاستخدام:

- ضع جينجيبينت من مرتين إلى ثلاث مرات يوميا على المنطقة الملتهبة أو على تقرّحات الغشاء المخاطي للفم مستخدماً الأداة المرفقة.

- يستخدم جينجيبينت بعد الطعام و قبل النوم.

التخزين:

احفظ الدواء على درجة حرارة ما بين 15-30 درجة مئوية.

العبوة:

عبوة تحتوي على 10 مليلتر مع أداة الاستخدام.

 شركة بيت جالا لصناء أدوية

شارع المدارس رقم 81

ص . ب 58

بيت جالا-فلسطين

[http: //www.beitjalapharma.com](http://www.beitjalapharma.com)